
	

Protokoll	2021	nr	16	

Styrelsemöte	12	/	SvJJF	2021-22	

Tid:	
2021-12-13	och	2021-12-20,	kl.21	-	22.30	

Plats:	
Google	Meet	

Kallande:	
Dario	Lopez	Kästen	(ordförande),	Nico	Christoforidis	(kassör),	Jonatan	Dagnå	(ledamot),	Mikael	
Bengtsson	(ledamot),	Anna-Lena	Löf	(ledamot),	Henrik	Wendel	(ledamot),	Miranda	Ros	(ledamot)	
och	Johan	Moe	(suppleant)	samt	Adjungerade	Revisor	och	Valberedningen.		

§101	Formalia	
					 a)	Mötets	förklarades	öppnat	av	ordförande	Dario	Lopez	Kästen.	
					 b)	Närvarande	var	alla	i	styrelsen	(förutom	Miranda	13/12)(Henrik	20/12)		
	 					Johan	Moe	gick	in	som	ersäXare.	
					 c)	Till	mötesordförande	valdes	Dario	och	mötessekreterare	Mikael.	
					 d)	Till	justeringsman	utsågs	Anna-Lena		
					 e)	Dagordningen	godkändes	eZer	justering.	

§102	Rapporter		
		 a)	Redovisning	av	möte	med	representanter	för	styrelsen	i	SBJJF	som	Mikael	hade	i	
	 				samband	med	BJJ	SM	i	Växjö.	Det	finns	en	posi]v	anda	och	en	känsla	aX	vi	kan		
	 				komma	fram	]ll	en	överenskommelse	gällande	samarbete	kring	tävlingsformen		
	 				newaza.	En	bidragande	orsak	]ll	deXa	är	vår	hantering	av	personärenden	gällande		
	 				vilka	som	företräder	SvJJF	i	frågor	rörande	tävling	samt	aX	vi	lånat	ut	tävlingsmaXa		
	 				för	deras	SM.	I	samband	med	tävlingen	fördes	även	samtal	med	spelare	som	har		
	 				representerat	SvJJF	i	newaza	]digare	och	en	del	som	idag	]llhör	SBJJF	landslag.		
	 				Även	där	fanns	en	vilja	aX	få	möjligheten	aX	tävla	i	newaza	och	vara	en	del	av	vårt		
	 				landslag.	SammanfaXningsvis	så	är	det	både	vår	och	SBJJF	ambi]oner	aX	få	]ll	eX		
	 				konkret	arbetsmöte	under	våren	2022	så	formerna	för	vårt	samarbete	kan	säXas.		
					 b)	VM	2018	utredningen	kunde	inte	rapporteras	då	Kenny	kunde	inte	kunde	närvara		
	 				på	mötet	
					 c)	Angående	personärendena	så	har	media	i	form	av	GP	kontaktat	Dario	i	ärendet.		
	 				Styrelsen	diskuterade	hur	hanteringen	med	media	i	samband	med	deXa	ska	skötas		
	 				och	kom	överens	om	aX	alla	frågor	hänvisas	]ll	Dario.	
	 				SB&K	har	inte	återkommit	i	ärendet.	

§103	EKONOMI	
					 a)	Aktuell	ekonomisk	status	är	god	och	Nico	lyZe	möjligheten	]ll	yXerligare		 	
	 				materialinköp.	
				 b)	Aktuella	ekonomiska	ärenden	gicks	igenom	inkl.	SM,	Sommarlägret	mm	



					 c)	Filmbrukets	arbete	hösten	2021	redovisades	och	eX	förslag	på	avtal	för	2022.	
	 				SM-filmen,	avtalet,	räkning	för	SM-promo]on.	
					 d)	BESLUT	om	Lägerbidrag:		
	 	 Gake-ryu	läger	i	Markaryd	/	Johan	PeXersson	5000kr	
	 	 Sommarlägret	i	Varberg	/	Varbergs	KSF	5000kr	
§104	INTERNATIONELLT	
					 a)	En	plan	för	interna]onell	representa]on	diskuterades	och	alla	var	överens	om		
	 					aX	styrelsen	behöver	ta	eX	helhetsgrepp	om	deXa.	Kontakt	ska	tas	med		 	
	 					Isabelle	för	aX	få	en	rapport	från	henne	om	hennes	roll	i	JJIF	samt	fler	kontaktytor		
	 					med	interna]onella	delar	ska	ak]veras.	Framförallt	samarbetet	med	danskarna.	

§105	TÄVLING	
					 a)	SM	2021	utvärdering	håller	på	aX	sammanställas	
					 b)	BESLUT	om	SM	2022	i	Värnamo.		
	 					Mästerskapet	hålls	den	12/2	och	projektledare	är	Nico	
					 c)	Fram]da	SM	och	vilket	system	som	ska	gälla	när	det	gäller	placering	både		 	
	 					geografiskt	och	kalendermässigt	diskuterades	men	inget	beslutades.	
					 d)	Tävlingskalender	för	2022	presenterades.	
					 e)	Arbetet	med	aX	få	fram	en	fungerande	Elitorganisa]on	presenterades	kort	men		
	 					arbetet	med	utvärdering	av	]digare	verksamhet	har	varit	svårt	då	det	saknas			
	 					dokumenta]on.	Landslaget	har	opererat	utan	insyn	från	]digare	styrelser	och	det		
	 					finns	endast	resultat	från	tävlingar.	En	utvärdering	av	landslagets	verksamhet			
	 					under	2021	görs	nu	samt	samtal	med	andra	idroXers	elitorganisa]oner	för	aX	ge		
	 					eX	bäXre	underlag	för	fortsaX	arbete	i	frågan.	
				 f)	Frågan	om	vilka	regler	som	gäller	för	landslagsuppdrag	diskuterades.	Vilka	delar		
	 				som	federa]onen	ska	stå	för	och	vad	som	ligger	på	de	enskilda.	Det	finns	inga			
	 				tydliga	förhållningsregler	och	det	måste	lösas	innan	landslaget	ska	ut	på	nästa			
	 				uppdrag.	

§106	UTBILDNING	
					 a)	Kommande	kurs]llfällen:		
	 	 Mul]funk]onellt	Ledarskap	del	1	i	Dalby	8/1	2022		 	 	
	 	 Mul]funk]onellt	Ledarskap	del	2	hos	Shindo	19/3	2022	
	 	 Båda	kurserna	är	framtagna	och	hålls	av	Rob	Haans.	
	 b)	En	diskussion	hölls	om	hur	federa]onen	ska	arbeta	med	utbildning	i	fram]den.		
	 					Svårigheter	med	aX	nå	ut	]ll	medlemsklubbarna	samt	aX	de	hihlls	erbjudna			
	 					kurserna	kanske	kan	ha	uppfaXats	aX	bara	rikta	sig	mot	tävlingsverksamheten		
	 					p.g.a.	aX	Rob	Haans	även	är	landslagscoach	diskuterades.	Det	finns	många	delar		
	 					som	måste	falla	på	plats	för	aX	federa]onen	ska	få	önskad	effekt	av	denna		 	
	 					utbildningssatsning.	Finns	det	andra	lösningar	gällande	federa]onens		 	
	 					utbildningsmål	är	något	som	ska	undersökas.	
	 c)	Vilka	villkor	gäller	för	den	klubb	som	står	värd	för	en	av	våra	utbildningar?	Det	finns	
	 				en	hel	del	oklarheter	i	hela	konceptet	som	inte	är	fastställda.	Frågan	diskuterades		
	 				men	inget	beslutades.	
					
§107	KOMMUNIKATION	
					 a)	Uppdatering	av	hemsidan	fortsäXer.	Henrik	och	Mikael	som	har	uppdraget	är			
	 				belastade	men	många	andra	uppgiZer	så	det	är	orsaken	]ll	aX	det	tar	längre	]d	än		
	 				vi	önskat.	
					 b)	Korlilmen	som	skapades	i	samband	med	SM	läggs	upp	på	hemsidan.	
		



§108	Årsmötet	
					 a)	Årsmötet	2022.	Vi	har	fåX	frågan	om	vi	vill	ha	det	digitalt	årsmöte	på	samma	säX		
	 					som	2021	av	SB&K.	Föreslaget	datum	är	13/3	kl.10-12.		
	 BESLUT	aX	federa]onen	genomför	årsmötet	2022	digitalt	i	samarbete	med	SB&K.	
					 b)	VerksamhetsberäXelsen	för	2021	ska	påbörjas.	En	ny	struktur	presenterades	som		
	 					speglar	den	nuvarande	organisa]onen.	Det	gäller	även	verksamhetsplan	och		 	
	 					budget	för	2022.	Strukturen	godkändes.	
					 c)	Stadgar	och	uppdateringsprocessen	med	SB&K.	Våra	stadgar	skickas	]ll	kansliet	för		 					
	 					aX	ingå	i	anpassningen	]ll	SB&K	nya	stadgar.	En	grafisk	uppsnyggning	görs	i		 	
	 					samband	med	deXa.	

§109	Övriga	frågor	
					 a)	Demokra]projekt	med	SB&K.	Frågan	hann	inte	behandlas.	
					 b)	BESLUT	aX	anskaffa	profilkläder	]ll	landslaget	och	officiella	personer.	Nico		 	
	 				samordnar.	

§110	Formalia		
					 a)	Nästa	möte	2022-01-10	kl.21	digitalt.		
					 b)	Mötesplanen;	31/1	och	21/2.	
					 c)	Trots	aX	mötet	fick	delas	upp	i	två	delar	flöt	det	på	bra.	
					 d)	Dario	förklarade	mötet	avslutat.	

Mötessekreterare		 	 Mötesordförande		 	 Justeringsman	

Mikael	Bengtsson	 	 Dario	Lopez	Kästen	 	 Anna-Lena	Löf


